
                                      

 

         

                                              PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi 02.02.2016 orele 9,30,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 

februarie,conform convocatorului înregistrat la nr.381/29.01.2016. 

 La şedinţă sunt prezenti 11 consilieri din totalul de 11. 

În sală mai sunt prezenţi:dl.Voiculescu Liviu,dl.Duţu Nicolae,dl.Niţi Cristian si 

dl.Dogaru Florin,dl.Popescu Ionel Gabriel,dl.Diaconeasa Cristian. 

 Doamna secretar întreaba dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 

al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu 11 voturi pentru. 

 Dl.Niţi Constantin:Data trecută am cerut să ni se prezinte sumele pe care le-a 

încasat Popescu la firmă pe gunoaie. 

 Dl.primar:Probabil că sunt prinşi în buget. 

 Dl.preşedinte anunţă prezenţa în sala a invitaţilor. 

 Dl.Popa:Sunt autoinvitaţi. 

 Dl.preşedinte:În această şedinţă se discută despre buget şi şedinţa este publică.În 

şedinţele pe comisii nu am luat în seamă o serie de cereri,care vor face obiectul 

şedinţelor viitoare.Este vorba de cererea d-lui Popescu Ionel Gabriel, a d-lui Tudosiea 

Florentin pentru extinderea reţelei de gaze,iar Dl.Tudosiea Florentin solicita un 

teren,un număr de 7 cetăţeni din satul Cepeşti,solicita extinderea reţelei de 

gaz,doamnele Marica Constanţa şi Zaharia Viorica oferă spre închiriere terenul de 

fotbal şi târgul,mai este şi cererea d-lui Duţu Nicolae. 

 Dl.primar:Mai am la mapa şi cererea d-lui Tudor Dorinel,care solicita repararea 

şanţului de scurgere de pe str.Primăriei. 

 Dl.Niţi Constantin:Dacă anul trecut am avut prinşi bani,zic să prindem şi anul 

acesta.Este în interesul comunităţii,nu un interes personal. 

Dl.preşedinte de şedinţă,Săndulescu Aurel prezintă ordinea de zi modificată pe 

care o supune spre aprobare şi care este aprobată cu 11 voturi pentru . 

1.Proiect de hotărâre cu privire la adoptarea bugetului local pe anul 2016. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:Condoiu Cecilia-Ionela 

2.Proiect de hotărâre cu privire la revocarea HCL nr.66/30.12.2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:Andronie Gabriela 

3.Referat cu privire la aplicarea Legii nr.50/1991 în perioada 2012-2015. 

                      Raportează:Stancana Gheorghe 

4.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 Se prezintă rapoartele compartimentelor de specialitate. 

 Dl.Stancana:În afară de autorizaţiile de construire s-au mai dat autorizaţii pentru 

apă,gaze şi pentru II Murguleţ Ion pentru pensiune,dar care nu s-a finalizat. 



 Dl.preşedinte:Înainte de a se face înscrieri la cuvânt,rog pe invitaţi să ia 

cuvântul. 

 Dl.Voiculescu :Am doar trei întrebări. 

 Pentru investiţii,banii sunt din bugetul local? 

 Dl.primar:Da. 

 Dl.Voiculescu:Aţi vorbit de extindere de gaze,dar nu aţi spus unde. 

 Dl.primar:Am prins o anumita sumă în bugetul local,dar o să vedem în funcţie 

de cereri.Oricum nu ajung şi nu  ştim cât vom putea realiza. 

 Dl.Voiculescu:S-a modificat codul fiscal şi modul de calcul.Ar trebui calculată 

masa impozabilă,ce venituri se obţin din terenuri,redevente,chirii… 

 Dl.primar:Am luat hotărâre să acordam facilităţi fiscale în procent de 70% 

pentru penalităţi. 

 Dl.Voiculescu:Pentru debitul principal nu se poate? 

 Dl.primar:Apelez la dvs. să le spuneţi cetăţenilor care sunt în această situaţie să 

vină şi să depună cerere pentru a fi scutiţi de majorări. 

 Dl.Voiculescu:Cred că ar tebui reactualizate contractele pe teren cu cei de la 

OMV PETROM. 

 Dl.primar:Nu avem asemenea contracte.Majoritatea sondelor sunt în 

proprietatea lor.După apariţia legilor fondului funciar s-au încheiat contracte cu 

proprietarii terenurilor.Am avut un singur contract temporar,cand au introdus conducta 

pe marginea drumului. 

 Dl.preşedinte:În şedinţele reunite pe comisii am avut două puncte divergente 

referitoare la combustibilul microbuzelor şcolare,dacă acest consum să fie oglindit în 

bugetul local sau în bugetul şcolii.Eu ştiu că am dat sarcina domnului primar să aducă 

la cunoştinţa IŞJ Olt să ia măsurile ce se impun în temeiul legal. 

Dl.Diaconeasa:Temeiul legal este Ordonanţa nr.12/2013 art.12,alin.(4) unde se 

specifică că toate cheltuielile cu microbuzele şcolare vor fi suportate din bugetul local 

al unităţilor administrativ- teritoriale. 

D-na Condoiu:Asta dacă bugetul local se va suplimenta.Statul alocă prin 

bugetele locale ,conform art.104 din Legea  educaţiei nr.1/2011 ,finanţarea de bază şi 

complementară.Legea 500/2002 prevede că orice cheltuială  care se face trebuie să 

aibă o destinaţie precisă.E problema d-lui primar dacă le dă de la şcoală sau din 

bugetul local. 

Dl.primar:Al doilea microbuz nu se pune în discuţie ,pentru că a fost dat 

şcolii.Şcoala are proces verbal de predare-primire. 

Dl.Diaconeasa:Şcoala l-a predat primăriei.Noi nu avem un control direct asupra 

şoferilor. 

Dl.primar:Faceţi adresă şi o să iau măsuri. 

Dl.Diaconeasa:E o problemă la foile de parcurs. 

Dl.primar:Faceţi referat. 

Dl.Diaconeasa:Am făcut. 
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D-na Marica:Referitor la microbuzele  şcolare,ca ordonator terţiar de credite,nu 

mi se pare corect şi logic ca aceste microbuze care sunt ale primăriei,şoferii sunt 

angajaţii primăriei ,să le suportăm noi.Hai să nu mai aruncăm capra în curtea 

vecinului.Nu sunt în proprietatea noastră.Trebuia să vă interesaţi la Inspectoratul 

Şcolar Judeţean Olt care sunt acele primării care au în proprietatea lor microbuze,care 

au angajaţi pe şcoală şi care au pe primării,unde sunt cooptate cheltuielile cu 

combustibilul şi cu reparaţiile.Am spus aceste lucruri şi în şedinţa de comisie.Nu e 

corect să mă trimiteţi pe mine la finanţe.Să facem într-un fel să stabilim logic despre 

ce e vorba.Mi se pare aberant să se redirecţioneze din bugetul local în bugetul şcolii.E 

vorba de responsabilitatea pe care cred că n-o am eu şi dl.contabil.Aici nu e vorba de 

sume ,ci de foile de parcurs.Nu e treaba noastră să verificăm şoferii.Cred că ei mai au 

şi alte responsabilităţi.Florin Duţă mai merge şi pe tractor cu gunoiul.Am şi altceva de 

făcut.Sunt şi angataţi la primărie,despre care nu ştiu ce să zic.Am efectuat 15 

vidanjări.Nu s-a mai facut de când s-a dat în folosinţă şcoala.Există un responsabil cu 

apa,care dacă desfunda canalul de la pod,nu se mai făceau infiltraţii în fosă. 

Mai e o problemă şi cu kilometrajul microbuzelor.Se strică mereu şi şoferul se 

duce la verificări.Aceste drumuri cine le plăteşte? 

Dl.Tudosiea:Nu pot fi verificate prin tahograf? 

Dl.Niţi Constantin:De ce nu l-a sancţionat primarul? 

Dl.primar:A spus ca mai are nişte foi de parcurs de completat. 

D-na Marica:Referitor la bugetul local,îmi menţin punctul de vedere exprimat la 

comisie. 

Dl.Diaconeasa:Noi nu am prins combustibilul în bugetul scolii. 

D-na Condoiu:În legea educaţiei scrie că un cadru didactic însoţeşte elevii de la 

domiciliu la şcoală şi invers.El trebuie să confirme foile de parcurs.Microbuzul trebuie 

să stea la şcoală sau la primărie nu la domiciliul şoferului. 

Toate cheltuielile trebuiesc evidenţiate  pe capitole bugetare:cultură, 

administraţie,învăţământ .Au destinaţie precisă. 

Dl.preşedinte:Am stabilit ca ordonatorul principal de credite să se intereseze.E 

treaba lui şi a ordonatorului terţiar de credite.Nu ne privesc  pe noi probleme 

tehnice.Ai mijloace de transport care deservesc şcoala,ai conducători auto,tu ca 

director eşti paralel cu asta,dar confirmi foile de parcurs.Acesta trebuie consemnat în 

bugetul primăriei. 

Dl.Tudosiea:Ce se întamplă dacă se termină banii? 

D-na contabil:Se poate rectifica bugetul în trim.III,dacă există bani. 

Dl.primar:Încercăm să modernizăm drumul comunal DC 25.Orice sumă 

disponibilă o vom mobiliza acolo. 

Dl.preşedinte:Vom vorbi în prima şedinţă de comisie.Bugetul a fost aprobat şi 

poate ulterior putem acţiona şi pe acest drum. 

Dl.Stancana:Eu sunt Moş Ion Roată.Unde sunt prinşi banii pentru microbuze? 

D-na Condoiu:În niciun buget. 
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Dl.Stancana:Noi aprobăm bugetul local.Nu trebuie să ştim unde ii prindem? 

D-na Marica:Această problemă nu e a contabilei primăriei,ci a ordonatorului de 

credite.Nu ştiu de ce nu ne lăsaţi pe noi ca ordonatori de credite să o rezolvăm. 

Dl.Stancana:Luminaţi-mă şi pe mine. 

D-na Marica:V-am luminat. 

Dl.Stancana:Unde apar banii? 

D-na Marica:Dacă sunt la şcoală,apar în bugetul şcolii,dacă sunt la primărie,în 

bugetul local. 

Dl.Stancana:Vedeţi că o treabă  simplă aparent ,cât de complicată a ajuns? 

Dl.primar:Aici nu e vorba de Ion Roată ,ci de personajul din Caragiale. 

Dl.Stancana:Eu nu mai înţeleg nimic. 

Dl.Niţi Constantin:Bugetul local este bine aranjat.Ar fi bine dacă din fondul de 

rulment am putea investi la extinderea de gaze,în şcoală şi în porţiunea de drum de la 

Dorinel,că nu e o sumă mare. 

Referitor la revocarea HCL 66 din 30.12.2015 aş vrea s-o întreb pe d-na secretar 

de ce a contrasemnat hotărârea şi de ce nu a făcut obiecţiuni.E  o ruşine pentru  acest 

consiliu. 

D-na secretar:Am mai adoptat o hotărâre identică atunci când s-a vândut terenul 

de sub clădire şi nu a fost trimisă spre revocare.Anul trecut nu am contrasemnat câteva 

hotărâri şi nu s-a întamplat nimic. 

Dl.Niţi Constantin:Dacă dl. primar a pus-o pe ordinea de zi,le multumesc celor 

doi colegi d-na Marica şi dl.Tudosiea că nu au fost de acord. 

Dl.preşedinte:Am omis să vorbim de bugetul societăţii.L-aş ruga pe dl.Popescu 

să spună câteva cuvinte. 

Dl.Popescu:În buget am prins cheltuieli cu salariile şi cheltuieli cu terţii pentru 

reparaţia tractorului.Utilajul nu e performant şi apar tot felul de probleme. 

Dl.Niţi Constantin:Câte ore pe lună a funcţionat? 

Dl.Popescu:25. 

Dl.Niţi:Deci aproximativ 300 de ore/an.Mai staţi mult în societatea asta ca un 

trântore în stup? 

Dl.Popescu:Desfiinţaţi societatea. 

Dl.Niţi Constantin:Ce sume aţi încasat pe anul 2015? 

Dl.Popescu:5500. 

Dl.Niţi Constantin:Pe luna ianuarie ai facut doar două curse.Ce motorină ai 

băgat? 

Dl.Popescu:Nu am băgat nimic.Încă nu am primit factura. 

Dl.preşedinte:Aceste replici oglindesc realitatea.Noi trebuie să ne gândim că 

toate fondurile pe care le putem strânge să meargă spre proiecte,care 

entuziasmează.Cetăţenii văd asta bine când primarul şi salariaţii stau de vorbă cu ei,ce 

suferinţe au.Toţi ne confruntăm cu vicisitudini.Noi risipim bani,aici 50000,acolo 

10000.Ştiţi câti se strâng?O jumătate de km de asfalt sau beton.Nu punem osul la  
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treabă.E bine să ştie şi cei care vor face parte din consiliul local cu ce greutăţi o să se 

confrunte.Banul e ochiul dracului.L-aş ruga pe dl. primar să lase la o parte orice relaţie 

de prietenie,că şi pe mine mă doare capul din cauza acestei societăţi.90% din buget 

sunt alocaţi din bugetul local.Nu vă gândiţi că sunt  bani din impozitele şi taxele 

cetăţenilor şi că au dreptul să ştie cum au fost cheltuiţi aceşti bani.Vă rog ca în prima 

şedinţă să aveţi în vedere aceste aspecte. 

Referitor la bugetul local,aceste sunt sursele pe care le avem pentru 

dezvoltare.Cine nu ar vrea să avem uliţe ca la Călina şi Ioneşti. 

Revocarea hotărârii e o palmă data acestui consiliu,dar nu e o dramă atât de 

mare.Ni se arata pisica. 

Dl.Popa:O să facem mult ping-pong-ul acesta? 

Dl.preşente:Am fost şi eu viceprimar şi ştiu cum stau lucrurile.Vreau să ştiu în 

ce stadiu suntem cu PUG-ul şi dacă s-au primit bani? 

Dl.Stancana:E în acelaşi stadiu,preliminar şi nu am primit niciun leu. 

Dl.preşedinte:Dl.Duţu doreşte să ia cuvântul. 

Dl.Duţu:Referitor la buget,nu cer modificări.Sunt invitat,dar am şi eu o cerere 

acolo.Dacă e vorba că s-a aprobat bugetul local,poate se vor găsi bani şi pentru 

solicitarea mea.Nu locuiesc numai eu pe str.Coriandrului.Am venit să vă spunem 

păsurile noastre.Am tot respectul pentru conducător şi pentru salariaţi,am primit 

răspuns la cererile mele. 

Dl.primar:Aţi mai făcut solicitări pentru extinderea reţelei de apă.Câţi cetăţeni 

au introdus apă? 

Dl.Duţu:3 familii. 

Se supun la vot proiectele de hotărâri. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la adoptarea bugetului local pe anul 2016-11 

voturi pentru. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la revocarea HCL nr.66/30.12.2015-11 voturi 

pentru. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 

 

              Preşedinte,                                     Secretar, 

       Aurel SĂNDULESCU                 Gabriela ANDRONIE 
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